
 
   

 

 

Protokoll 

Övre Norra Bilsportförbundet 

 
       Protokoll:   Styrelsemöte nr 4/17 

       Datum:   den 7/4 2017 

       Tid:  1930 

       Plats:  Fysiskt möte, Boden 
 
Närvarande: Benny Karlberg 

    Johan Haraldsson 

Lars Åkerström  

Theres Thörnevall 

Thomas Fredriksson 

Hans Aldenlöv, kansliet 

Adj.ungdom Martin Dahlén 

Adj.SGA Mats Öberg 

 

Ej närvarande:  Per-Åke Nilsson 

    Anna Öbrand 

 

 

§ 37 Mötets öppnande 

Mötesdeltagare hälsas välkommen och mötet är öppnat. 

 

§38 Fastställande av mötets dagordning 

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 

 

§ 39 Föregående mötesprotokoll 

Protokoll från senaste mötet 2017-02-26 godkändes och har publicerats på ÖNBF:s hemsida. 

 

§ 40 Vice ordförande 

Beslut: Lars Åkerström blev vald som vice ordförande. 

 

§ 41 Info av ordförande 

Dennis Bergström har kontaktat Pierre Elingson och meddelat att han ej står bakom det brev 

med 

krav som han skrev 2017-03-17 och 2017-03-21. 

 

Däck frågan har inte upplevts som något problem i norra delen av Sverige, 

något mer problem i den södra landsändan. 

 

Förslag på en ny bilklass som kallas ”Bilcross” har kommit till Rallycross och Folkrace 

utskottet samt Förbundsstyrelsen och fått avslag på alla instanser. 

 

Lots kommer att vara krav från 2018. 



 
 

Frågor från DOG kan adresseras till utskotten i fortsättningen om dom vill. 

 

§ 42 På gång. 

Vid mötet så var det 36 st anmälda till vagnboksförarutbildningen i Vindeln. 

 

§ 43 Ekonomi och Årsmötet i Robertsfors 

Resultatrapporter från kansliets ekonomiavdelning kontrollerades och det  

framgick inga oväntade avvikelser mot budget. 

 

§ 44 Helgens utbildning steg 3–4 i Boden. 

Anmälda 63 st. 

Diskussion: styrelsen diskuterade ingående innehållet i kursplanen, och var nöjd med det  

stora deltagarantalet. 

Beslut: Fortsätt i den goda andan. 

 

§ 45 Info SGA RC. 

SGA Mats Öberg berättade lite från CL mötet i Stockholm för styrelsemedlemmarna. 

Där diskuterades däckfrågan. 

Sent utskick från Rallycross kommittén till SGA. 

Diskussion: Styrelsen diskuterade allt som SGA redogjorde. 

Beslut: Styrelsen tog del av info. 

 

§ 46 Nya hemsidans utformning, och när klipper vi? 

Öppnades för diskussioner i ämnet. 

Diskussion: Diskuterade om när och hur vi gör med lanserande av ”nya hemsidan”. 

Beslut: styrelsen föreslår att vänta till efter Höstkonferensen. 

 

§ 47 Info från förbunds årsmötet. 

De som varit på förbundsårsmötet berättade i korta drag vad som skedde. 

Diskussion: Styrelsen diskuterade det som framkom vid dragningen. 

Beslut: styrelsen tackade ledamöterna för bra jobb. 

 

§ 48 Fråga från NMS-Boden. 

Representant för NMS-Boden redogjorde frågeställningen. 

Diskussion: 

Beslut: Tillståndsgivaren har redan besvarat frågan. 

 

§ 49 RAS och IS-DM Reglementet 2017. 

Båda reglementen har inkommit till styrelsen. 

Diskussion: kring reglementena och när dom har inkommit. 

Beslut: RAS reglementet är godkänt vid mötet. 

 

§ 50 Licensansökan från Linda Isaksson. 

Ansökan kontrolleras. 

Diskussion: kring meriterna. 

Beslut: Godkänna licensansökan. 

 

 



 
§ 51 Årsmötesdatum 2018 

Förslag 17/2 

Beslut: Styrelsen beslutade att godkänna förslaget och datum för årsmötet 2018 blir 17/2. 

 

§ 52 Övriga frågor. 

    A) Alternativ SGA befattningsbeskrivelse 

Diskussion: om innehållet och om den går att anpassa för våran verksamhet 

Beslut: Se över och anpassa. 

     B) Ökat användande av sociala medier. 

Diskussion: om värdet och om den går att anpassa för våran verksamhet 

Beslut: Ungdomsgruppen tar frågan. 

 

§ 53 Nästa möte 

Telefonmöte den 2017-04-23. 

 

§ 54 Mötets avslutande 

 

 

 
 

Protokollförare    Justeras 

 

 

 

_____________________   _____________________ 

Thomas Fredriksson   Per-Åke Nilsson 

Protokollförare    Ordförande 


